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Kontrolní výbor Zastupitelstva  

města Úvaly 

Zápis z řádného zasedání 

kontrolního výboru č. 1/2022 

Termín : 21.3.2022 od 18.00 hodin 

Místo : MěÚ Úvaly, Arnošta z Pardubic 95, Úvaly 

Rozdělovník : JUDr. Ing. Petr Petržílek, Mgr. Vojtěch Dvořáček, Bc. Romana 

Komínková, Ing. Václava Baumanová, Ing. Hana Kameníková, 

Mgr. Pavel Arazim, PhD., Ing. Zuzana Netušilová, Daniel Čejka, 

Mgr. Ivana Šťastná 

Přítomní členové : JUDr. Ing. Petr Petržílek,  Ing. Václava Baumanová, Ing. Hana 

Kameníková,  Mgr. Pavel Arazim PhD., Mgr. Ivana Šťastná 

Omluveni 

 

Host: 

 

: 

 

:  ---      

 

Mgr. Vojtěch Dvořáček,  Bc. Romana Komínková,   

Ing. Zuzana Netušilová, Daniel Čejka 

Tajemník  : Jitka Hamouzová 

   

 

Počet přítomných:  5   

 

 

Program jednání  

 

1. Zahájení  

2. Schválení programu jednání 

3. Kontrola plnění usnesení 

4. Rozdělení kontrol 

5. Projednání kontrolních zpráv 

6. Diskuse, různé, závěr 

 

Ad 1, 2) Zahájení, schválení programu jednání 

 

Jednání zahájil  předseda výboru JUDr. Ing. Petr Petržílek, který přivítal přítomné, program 

schválen bez připomínek.  
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Ad 3) Kontrola plnění usnesení 

 

Usnesení KV 10/19 - předloženo na dnešní jednání KV 

(kontrola způsobu realizace náhradní výsadby zeleně za stromy vykácené na náměstí před 

jeho rekonstrukcí 

Usnesení KV 2/2020 - předloženo na dnešní jednání KV 

(Kontrola plnění usnesení rady za rok 2019, zpracuje Z. Netušilová, P. Arazim) 

Usnesení KV 3/2020 - předloženo na dnešní jednání KV 

(Kontrola plnění usnesení zastupitelstva za rok 2019, zpracuje P. Petržílek, D. Čejka) 

Usnesení KV 4/2020 - předloženo na dnešní jednání KV 

(Kontrola vyřizování stížností za rok 2019, zpracuje V. Dvořáček) 

Usnesení KV 5/2020 - trvá 

(Kontrola formálního postupu při přidělování a čerpání finančních prostředků přidělených 

sportovním a zájmovým organizacím za rok 2019, zpracuje V. Baumanová, R. Komínková) 

Usnesení KV 6/2020 - předloženo na dnešní jednání KV 

(Kontrola vyřizování podnětů, návrhů a připomínek podaných zastupiteli a občany na 

jednání zastupitelstva města za rok 2019, zpracuje I. Šťastná) 

 

Ad 4) Rozdělení kontrol 

 

Do diskuzi přijali členové výboru tato usnesení: 

 

Text usnesení KV 1/22 Výsledek hlasování 

Kontrolní výbor ukládá Mgr. Dvořáčkovi provedení 

kontroly - Kontrola vyřizování stížností za rok 

2020  

Pro 5 

Usnesení bylo přijato Proti 0 

Zdržel se 0 

 

Text usnesení KV 2/22 Výsledek hlasování 

Kontrolní výbor ukládá Ing. Baumanové a                

Bc. Komínkové provedení kontroly - Kontrola 

formálního postupu při přidělování a čerpání 

finančních prostředků přidělených sportovním a 

zájmovým organizacím za rok 2020 a 2021  

Pro 5 

Usnesení bylo přijato Proti 0 

Zdržel se 0 
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Ad 5) Projednání kontrolních zpráv 

 

Přítomní se seznámili s předloženými kontrolními zprávami, po jejích projednání byla 

přijata tato usnesení:  

 

Text usnesení  KV 3/22 Výsledek hlasování 

Kontrolní výbor schvaluje kontrolní zprávu dle usnesení KV 

10/19 -  Kontrola způsobu realizace náhradní výsadby zeleně 

za stromy  vykácené na náměstí před jeho rekonstrukcí 

(příloha č. 1)  

Pro 5 

Usnesení bylo přijato Proti 0 

Zdržel se 0 

 

 

Text usnesení  KV 4/22 Výsledek hlasování 

Kontrolní výbor schvaluje kontrolní zprávu dle usnesení KV 

2/20 -  Kontrola plnění usnesení rady města za rok 2019 

(příloha č. 2)  

Pro 5 

Usnesení bylo přijato Proti 0 

Zdržel se 0 

 

 

Text usnesení  KV 5/22 Výsledek hlasování 

Kontrolní výbor schvaluje kontrolní zprávu dle usnesení KV 

3/20 -  Kontrola plnění usnesení zastupitelstva města za rok 

2019 (příloha č. 3)  

Pro 5 

Usnesení bylo přijato Proti 0 

Zdržel se 0 

 

 

Text usnesení  KV 6/22 Výsledek hlasování 

Kontrolní výbor schvaluje kontrolní zprávu dle usnesení KV 

6/20 -  Kontrola vyřizování podnětů, návrhů a připomínek 

podaných zastupiteli a občany na jednání zastupitelstva 

města za rok 2019 (příloha č. 4)  

Pro 5 

Usnesení bylo přijato Proti 0 

Zdržel se 0 
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Text usnesení  KV 7/22 Výsledek hlasování 

Kontrolní výbor schvaluje kontrolní zprávu dle usnesení KV 

4/20 -  Kontrola vyřizování stížností za rok 2019 (příloha č. 5)  

Pro 5 

Usnesení bylo přijato Proti 0 

Zdržel se 0 

 

 

Text usnesení  KV 8/22 Výsledek hlasování 

Kontrolní výbor schvaluje kontrolní zprávu dle usnesení KV 

1/22 -  Kontrola vyřizování stížností za rok 2020 (příloha č. 6)  

Pro 5 

Usnesení bylo přijato Proti 0 

Zdržel se 0 

 

 

Ad 6) Diskuze, různé, závěr 

Příští jednání KV se bude svoláno emailem. 

V 18.45 hodin předseda výboru poděkoval přítomným za účast a jednání KV ukončil. 

 

 

 

V Úvalech dne  21.3.2022  

Zapsala: Jitka Hamouzová   

 

 

 

 

 

……………………………. 

předseda JUDr. Ing. Petr Petržílek 



Kontrolní výbor zastupitelstva města Úvaly

Zpráva o provedení kontroly dle Usnesení KV- 10/19

Kontrola způsobu realizace náhradní výsadby zeleně za stromy
vykácené na náměstí před jeho rekonstrukcí

Kontrola ukončena dne 14.5. 2021 

Kontrolou pověřeni členové Kontrolního výboru:  Petr Petržílek 

Zastupitelstvo města na svém jednání dne 27.6.2019 přijalo usnesení Z-46/2019, 
kterým uložilo kontrolnímu výboru provedení kontroly způsobu realizace náhradní
výsadby zeleně za stromy vykácené na náměstí před jeho rekonstrukcí.

Kontrolní nález:

MěÚ Úvaly  vydal  dne 7.12.2016 rozhodnutí  zn.  ŽPUR/16090/2016/Stoj  ve věci
povolení kácení 12 stromů rostoucích mimo les na náměstí Arnošta z Pardubic
v k.ú. Úvaly (dále jen „Rozhodnutí o kácení“).

Rozhodnutí o kácení napadl dne 7.4.2017 spolek URAcademy, z.s., u Krajského
úřadu Středočeského kraje, odboru životního prostředí  a zemědělství  (dále jen
„KÚ“)  svou  žádostí  o  přezkum.  KÚ  žádosti  vyhověl,  když  po  přezkoumání
Rozhodnutí o kácení zjistil pochybení a v rámci zkráceného přezkumného řízení
vydal dne 23.6.2017 v souladu s § 97 odst. 3 v návaznosti na ust. § 98 správního
řádu rozhodnutí,  kterým Rozhodnutí  o  kácení  zrušil.  Věc vrátil  MěÚ k novému
řízení. Jedním z důvodů zrušení Rozhodnutí o kácení bylo neadekvátní rozhodnutí
o náhradní výsadbě 24 kusů blíže neurčených dřevin. 

Protože průtahy v novém řízení by vedly k časové tísni a mohla by být ohrožena
plánovaná rekonstrukce náměstí uzavřelo Město Úvaly v zastoupení starosty Mgr.
Petra  Boreckého  se  spolkem  URAcademy  dne  19.9.2017  dohodu  o  náhradní
výsadbě za pokácené dřeviny na náměstí Arnošta z Pardubic mimo správní řízení
(dále jen „Dohoda“)  takto:

1. Město Úvaly nechá vysázet alej kaštanovníku setého na svých pozemcích 
p.č. 3983/7 a 3983/8 v k.ú. Úvaly u Prahy; přitom do konce září t.r. ukončí 
nájemní vztah k těmto pozemkům a do konce září 2018 provede výběr 
dodavatele stromů,

2. URAcademy nenapadne žádným opravným prostředkem nové rozhodnutí 
MěÚ Úvaly o kácení, zn. ŽPOR/10871/2017/Stoj.

Předmětem  kontroly  KV  bylo  tedy  plnění  této  Dohody.  V rámci  provedené
kontroly bylo zjištěno, že na uvedených pozemcích k výsadbě aleje sice došlo, ale
ne v uvedeném čase  a nikoliv  dohodnutým druhem dřevin.  Alej  byla osázena
ovocnými stromy, což z hlediska náhrady za pokácené letité lípy na náměstí se
nejeví zcela dostatečnou náhradou odpovídající uzavřené Dohodě.

Na druhé straně vzal KV v potaz, že od roku 2017 město vysázelo např. tyto 
dřeviny na: 

parc. č.   21/1   – 5ks platanů, 1ks lípy, 8ks lip

              174       – 6ks platanů
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Kontrolní výbor zastupitelstva města Úvaly

              110/1   – 1ks platanu

              170       – 1ks platanu

            1738       – 20ks dubu

            1417/1   – 22ks babyk

              248/1   – 15ks javorů

            1826/1   –  4 ks jinany, 2ks babyky, 1ks jerlín, 1ks akát, 3ks javory

            3957/32 – 7ks javorů, 1ks borovice

Závěr  a  doporučení:  KV  má  kontrolu  za  ukončenou.  Pokud  jde  o  shora
uvedenou výsadbu na uvedených pozemcích v intravilánu města, konstatuje, že
se jedná o výsadbu, kterou nelze spojovat s plněním dle Dohody, která nahradila
správní rozhodnutí o náhradní výsadbě dle § 9 odst. 1 zákona č. 114/1992 Sb., o
ochraně přírody a krajiny, neboť se jedná o intravilán, kdežto Dohoda je dohodou
o náhradní výsadbě v extravilánu obce, a též proto, že KV má za to, že převážná
část této uvedené výsadby odpovídá právě projektu rekonstrukce náměstí kvůli
kterému byly původní lípy vykáceny (náhradní výsadbou se myslí výsadba nad
rámec projektu),  popř.  jde o výsadbu v rámci  jiných projektů (tedy k výsadbě
těchto stromů by došlo i bez Dohody). KV, jak již bylo řečeno, dále nepovažuje
realizaci Dohody prostřednictvím výsadby ovocných stromů za zcela dostatečné.
Doporučuje proto, aby město vytipovalo v extravilánu další možnou lokalitu, kde
provede  výsadbu  aleje  kaštanovníku  setého,  byť  v menším  rozsahu,  protože
Dohoda byla plněna ovocnou alejí z podstatné části.

 
Zpracoval: Petr Petržílek, předseda KV 
Datum: 14.5.2021 

Vzhledem k výše uvedenému navrhujeme následující usnesení: 
Zastupitelstvo města Úvaly bere na vědomí kontrolní zprávu - Kontrola
kontroly způsobu realizace náhradní výsadby zeleně za stromy vykácené
na náměstí před jeho rekonstrukcí. 

 Vyjádření a podpisy příslušných pracovníků MěÚ Úvaly:
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Kontrolní výbor zastupitelstva města Úvaly

Zpráva o provedení kontroly dle usnesení KV- 2/20
Kontrola plnění usnesení rady města za rok 2019

Kontrola ukončena dne 25. 10. 2021
Kontrolou pověřeni členové Kontrolního výboru Zuzana Netušilová a Pavel Arazim

Při kontrole jsme narazili spíše na drobné nepřesnosti, které paní Hamouzová v
tabulce, na webu města, případně v zápisech jednání rady nebo zastupitelstva
města opravila.  Všechna usnesení rady města byla splněna.
Kvitujeme, že se na webu Technických služeb zveřejňují jejich smlouvy. Zároveň
bychom uvítali přehlednější systém vyhledávání smluv na webu města, aby byl
možný výběr  všech  smluv  podle  jednotlivých  parametrů  (včetně  řazení  podle
data uzavření smluv). Ke zvážení dáváme, zda by nebylo možné a žádoucí na
webu evidovat i proběhlá výběrová řízení.
V samotné tabulce by mohlo být u usnesení, která vedou k předložení materiálů
na zastupitelstvo města, uvedeno také, jak zastupitelstvo hlasovalo.  Kde to je
relevantní,  mohlo  by  se  také  uvádět,  jak  se  k  usnesením  rady  města  staví
příslušné  komise.  V  některých  případech  se  v  tabulce  uvádělo,  že  se  zrušilo
některé  výběrové  řízení  a  vyhlásilo  se  nové  se  stejným názvem.  Kontrole  by
napomohlo, kdyby se uvádělo zdůvodnění, proč se dané výběrové řízení ruší a
nově vyhlašuje.
V jednom případě město uzavřelo smlouvu s firmou a následně zastupitelstvo
hlasovalo o smlouvě s firmou s jiným názvem. Šlo o dceřinou firmu té původní,
což by bylo vhodné uvést.  Sice kontrolujeme plnění usnesení rady města,  ale
důsledná  kontrola  někdy  obnáší  i  to,  že  se  procházíme  také  jednání  dalších
orgánů,  např.  zastupitelstva nebo komisí.  V tabulce by to mohlo být v zájmu
transparentnosti lépe propojeno.
V některých bodech se uvádělo, že město na to či ono přispělo částkou 0 korun.
Není jasné, proč se toto jako příspěvek zmiňuje. Mohlo by se napsat, že město
nesouhlasí s finanční podporou dané akce, spolku apod.
Přes všechny tyto jednotlivosti ještě jednou vyzdvihujeme, že všechna usnesení
rady města za rok 2019 byla splněna.

Zpracoval: Pavel Arazim, člen KV
Datum: 25.10.2021

Vzhledem k výše uvedenému navrhujeme následující usnesení:

Zastupitelstvo města Úvaly bere na vědomí kontrolní zprávu   - Kontrola plnění
usnesení rady města za rok 2019. 

V Úvalech dne 25. 10. 2021

Pavel Arazim

Vyjádření a podpisy příslušných pracovníků MěÚ Úvaly:

1/1



Kontrolní výbor zastupitelstva města Úvaly

Zpráva o provedení kontroly dle Usnesení KV- 3/20
Kontrola plnění usnesení ZM za rok 2019

Za rok 2019 bylo projednáno 128 usnesení na 7 zasedáních VZZM. Splněných 
usnesení je celkem 104, trvajících 2, nepřijatých 17 a zrušených 5. 

Splněná usnesení č.:
Z- 1,2,3,4, 6,7, 10,11,12,13,14,15,16,17,18,19,20, 22,23, 
24,26,28,29,30,31,32,34,36,38,39,41,42, 43, 44,45, 47,49,50,51,52,53, 
55,56,57,58,59,60,61,62,63, 64,65,66,67,68,69, 70,71,73,74,75, 77,78, 79,80,81,
82,83,84,85,86,87,88,89,90,91,92, 94,95,96,97,98,99,100,101,102,103,104, 105,
106, 107,108,109,110,111, 113,114,115,116,117,118,119,120,121,122,123,124, 
126,128 

Nepřijatá usnesení č.: 
Z-5/2019, Z-8/2019, Z-9/2019, Z-21/2019, Z-25/2019, Z-27/2019, Z-33/2019, Z-
37/2019,
Z-40/2019, Z-48/2019, Z-54/2019, Z-72/2019, Z-76/2019, Z-93/2019, Z-112/2019,
Z-125/2019, Z-127/2019

Trvající usnesení č.:
 Z-35/2019, Z-46/2019
 
Zrušená usnesení č.:
 Z-6/2019, Z-39/2019,  Z-63/2019, Z-64/2019, Z-116/2019

KV se vyjádřil po projednání zejména k těmto usnesením:

A. Trvajícím usnesením: 

Z-35/2019 
Rozšíření zdravotního střediska v Úvalech realizovaný na principech spolupráce
provozovatele zdravotního střediska města Úvaly. Usnesení mělo být splněno na
zasedání zastupitelstva města v červnu 2019 (sic!) předložením návrhu smlouvy
o zřízení práva stavby mezi městem Úvaly a společností Jiří Mareš s.r.o.

Důvod trvání: neznámý, na nejbližším zasedání VZZM má být předložen návrh na
zrušení usnesení

Doporučení:  stalo se praxí  rušit  platná usnesení nikoliv na nejbližším možném
zastupitelstvu,  kdy  je  zřejmé,  že  důvod  jeho  přijetí  odpadl,  ale  až  s velkou
časovou prodlevou, cca po roce – v minulosti např. Z-39/2018 (27.6.2019 usn. Z-
59/2019), Z-29a/2018 (9.12.2019 usn. Z-122/2019), Z-30a/2018 (9.12.2019 usn.
Z-123/2019).  Doporučuje  se  proto  přijmout  administrativní  systém,  na  jehož
základě  by  se  členové  zastupitelstva  dozvěděli  důvod  neplnění  usnesení
zastupitelstva bezprostředně po uplynutí lhůty, kdy mělo být usnesení splněno
(není-li  lhůta  stanovena  bezprostředně  poté,  co  odpadl  důvod  ke  splnění
usnesení)  tak,  aby  na nejbližším možném zastupitelstvu  mohli  dané usnesení
zrušit,  změnit  jej  či  přijmout  nové.   Po  roce  je  aktuální  reakce zastupitelstva
znemožněna a prakticky tím dochází k odebírání jeho pravomoci.

Z-46/2019
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Kontrolní výbor zastupitelstva města Úvaly

Uložení KV provedení kontroly způsobu realizace náhradní výsadby zeleně za 
stromy vykácené na
náměstí před jeho rekonstrukcí. KV kontrolu provedl a zprávu o provedení této 
kontroly předkládá VZZM zároveň s touto zprávou.

B. Zrušeným usnesením: 

Z-6/2019 
Schválení Přijetí dotace z IROP na realizaci projektu "SNIŽOVÁNÍ SPOTŘEBY 
ENERGIE ul. Kollárova 1095 a 1096, Úvaly"

Nález  a  doporučení:  Administrativa  města  vyhodnotila  tento  úkol  za  splněný,
neboť ZM  dne  9.12.2019  usnesením  Z-115/2019  odstoupilo  od  financování
z tohoto operačního programu, neboť usnesením Z-116/2019 schválilo předložení
projektu do jiného operačního programu - výzvy 78, ve které je nižší  finanční
spoluúčast města (viz níže). Dle názoru KV je třeba usnesení Z-6/2019 hodnotit
v důsledku  přijetí  usnesení  Z-116/2019  jako  zrušené,  a  to  i  v případě,  kdyby
samotné Z-116/2019 zrušeno nebylo, neboť má za to zrušení „schválení dotace“
je třeba promítnout v řádném zrušujícím usnesení.

Z-116/2019
Předložení projektu "Snižování spotřeby energie Kollárova č.p. 1095 a č.p. 1096 
II" do 78. výzvy IROP. 

Nález a doporučení: Paradoxně i toto související usnesení, kterým se nahrazovalo 
usnesení Z6/2019, bylo zrušeno dne 12.11.2020 unesením Z-92/2020. Tím spíše 
platí doporučení uvedené shora.

Z-39/2019 
Opakovaná žádost společnosti JaroReal s.r.o. o změnu územního plánu města 
Úvaly ve zkráceném řízení.

Nález a doporučení: Administrativa MěÚ tvrdí, že usnesení Z-39/2019 bylo 
zrušeno usnesením Z-59/2019. Tak tomu ovšem není, tímto usnesením bylo 
zrušeno usnesení č. Z 39/2018 ze dne 5.4.2018 ve znění: "Zastupitelstvo města 
Úvaly I. vyhlašuje záměr na právo stavby a kupní smlouvy na pozemek pod 
stavbou budoucí parc.č. 1826/2 k.ú. Úvaly u Prahy dle geometrického plánu. 
Nutno opravit.

C. Splněným usnesením: 

Z-28/2019
Usnesením č. Z-28/2019 Zastupitelstvo města Úvaly v bodě II. odsouhlasilo 
omezování plošného používání herbicidů v ulicích a jeho postupné nahrazování 
jinými metodami

Nález a doporučení: Administrativa MěÚ považuje úkol za splněný tím, že 
technické služby používaly plošný postřik herbicidem pouze v nezbytně nutných 
případech a že se vyzkoušelo čištění párou a kyselinou pelargoniovou i ruční 
čištění chodníků. KV takové vypořádání nepovažuje za dostatečné. Omezování 
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plošného používání herbicidů je trvající proces a měl by být doprovázen tabulkou 
svědčící buď o klesajícím množství objemu používaných herbicidů v čase, anebo o
snižování plochy v m2 nebo alespoň výčtu názvů ulic, kde již není herbicid 
využíván. Dle názoru KV bylo cílem zastupitelstva zjistit, na jakou míru 
z ekonomického i praktického hlediska je možné množství herbicidu snížit, aby 
případné nahrazení jinými metodami neohrozilo plnění jiných funkcí technických 
služeb, nebo kdy se to stane neúnosné z estetického hlediska. Tato minimální 
únosná úroveň použitého herbicidu by byla důvodem ke zrušení usnesení Z-
28/2019 (protože do nekonečna snižovat množství herbicidu např. s ohledem na 
jeho nezbytnost při likvidaci křídlatky nelze).   

Návrh na usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo města Úvaly bere na vědomí kontrolní zprávu dle usnesení KV – 
3/20 Kontrola plnění usnesení zastupitelstva za rok 2019 

Zpracoval: Petr Petržílek, předseda KV, a Daniel Čejka, člen KV 

Datum: ….2021
 

Vyjádření a podpisy příslušných pracovníků 

Petr Borecký, starosta: 

Jana Tesařová, vedoucí úřadu:

3/3



Kontrolní výbor zastupitelstva města Úvaly

Zpráva o provedení kontroly dle Usnesení KV- 6/20
Kontrola vyřizování návrhů, připomínek a podnětů  podaných zastupiteli nebo

občany na VZZM v roce 2019

Kontrolu provedl:  Mgr. Ivana Šťastná
Účastníci za MěÚ: pí. J. Hamouzová 
__________________________________________________________________________________

Podklady kontrolní zprávy: 
- přehled podaných podnětů, návrhů a připomínek za rok 2019
- sdělení vedoucí správního odboru ze dne 11.2.2021
- náhled webových stránek TS Úvaly ze dne 13.5.2021. 

Dle  přehledu,  který  vypracoval  správní  odbor,  bylo  v roce  2019  podáno  na  jednání
zastupitelstva 25 podnětů. 
K 31. 12. 2020 bylo 23 z nich vyřízeno, způsob vyřízení odpovídá charakteru podnětu. 
Dále v roce 2021 byl vyřízen 1 podnět, který se týkal zveřejňování smluv TS Úvaly. Na jaře
letošního roku byl  spuštěn nový web TS Úvaly  a spolu s tím bylo zahájeno zveřejňování
smluv. Bylo ověřeno, že smlouvy jsou nyní přístupné dálkovým přístupem. 
Vyřídit se nepodařilo 1 podnět podaný 31. 1. 2019 -  požadavek na zajištění měření hluku ze
strany SŽDC v souvislosti s vybudováním protihlukové stěny. SŽDC sice byla oslovena, avšak
provést měření odmítla. Dle sdělení vedoucí správního odboru je tento požadavek ve vztahu
k SŽDC  nevymahatelný.  Vzhledem  k časovému  odstupu  je  třeba  znovu  zhodnotit  jeho
aktuálnost a potřebnost. 

Závěr: Podněty podané zastupiteli a občany na jednáních zastupitelstva v roce 2019 byly
průběžně řádně vyřizované. 

Návrh na usnesení zastupitelstva:
Zastupitelstvo města Úvaly bere na vědomí kontrolní zprávu dle usnesení KV 6/20 - Kontrola
vyřizování návrhů, připomínek a podnětů podaných zastupiteli nebo občany na VZZM za rok 
2019

Vypracovala dne 13.5.2021

Ivana Šťastná, členka KV

Vyjádření a podpisy příslušných pracovníků MěÚ Úvaly:
Petr Borecký, starosta
Jana Tesařová, vedoucí úřadu

bez připomínek
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Zpráva o provedení kontroly dle Usnesení KV- 4/2020
Kontrola vyřizování stížností - rok 2019

Kontrola ukončena dne 16. 3. 2022
Kontrolou pověřen člen Kontrolního výboru a Zastupitelstva města Vojtěch Dvořáček

[1]  Jako pověřenému členu  kontrolního  výboru  mi  byla  poskytnuta  možnost  seznámit  se
v prostorech  správního  odboru  Městského  úřadu  Úvaly  se  spisovou  agendou  vedenou  ke
stížnostem podle § 175 zák. č. 500/2004 Sb. a dále k podnětům a peticím občanů podaným
v roce 2019. Zároveň byla předložena  vypracovaná Roční  souhrnná informace předložená
městským úřadem Radě města včetně přehledové tabulky a stručného popisu situace.

[2] Při kontrole jsem se seznámil se skutkovým stavem věci tak, jak vyplývá z dostupných
podkladů  a  následně  posuzoval  důvodnost  stížností  a  termíny  jejich  vyřízení.  V případě
podnětů jsem pak sledoval včasnost odpovědi na podnět a (pokud to z povahy podnětu bylo
možné) způsob jeho reálného vyřízení. Ve všech případech jsem pak posuzoval soulad s výše
uvedenou souhrnnou informací.

[3] Za rok 2019 byly evidovány celkem 3 stížnosti, 5 podání ombudsmana, 3 podněty a 1
petice, celkový nápad tedy činil 12 případů, ke každému je řádně veden spis. Všechny byly
v době kontroly řádným způsobem evidovány a dle dostupných informací  buď v souladu
s platnými  právními  předpisy  předány  nadřízeným  orgánům  nebo  řádně  vyřešeny
(v případě třech stížností shledány jako nedůvodné). 

[4] Při kontrole bylo zjištěno, že evidence je vedena způsobem obdobným předchozím rokům,
který  byl  také  při  všech  předchozích  kontrolách  shledán  dostačujícím.  Vzhledem  k
předchozímu článku a zmíněné souhrnné informaci nepovažuji za nutné podrobněji rozebírat
všechny případy jednotlivě,  zvlášť s  přihlédnutím k tomu,  že předmětem kontroly nebyla
věcná  správnost  jednotlivých  rozhodnutí  a  že  zároveň  nelze  z předložený  materiálů  zcela
s jistotou vyvozovat závěry.

[5] V roce 2019 nastal výrazný pokles počtu stížností proti předchozím rokům. Při časově
předřazené kontrole stížností za rok 2020 (kdy je počet věcí nízké jednociferné číslo) jsem
toto přičítal  „jiným starostem“ obyvatel v roce 2020, nicméně pokles nastal už dříve a lze
z něj optimistickým pohledem usuzovat na stále se zlepšující se práci městského úřadu. 

[5] Vzhledem k výše uvedenému navrhuji následující usnesení:

Zastupitelstvo města Úvaly bere na vědomí kontrolní zprávu dle usnesení KV-4/2020 -
Kontrola vyřizování stížností za rok 2019. 

V Úvalech dne 16. 3. 2022

Vojtěch Dvořáček 

Vyjádření a podpisy příslušných pracovníků MěÚ Úvaly:

Jana Tesařová, vedoucí úřadu
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Zpráva o provedení kontroly dle Usnesení KV- 1/2022
Kontrola vyřizování stížností - rok 2020

Kontrola ukončena dne 4. 11. 2021
Kontrolou pověřen člen Kontrolního výboru a Zastupitelstva města Vojtěch Dvořáček

[1]  Jako pověřenému členu  kontrolního  výboru  mi  byla  poskytnuta  možnost  seznámit  se
v prostorech  správního  odboru  Městského  úřadu  Úvaly  se  spisovou  agendou  vedenou  ke
stížnostem podle § 175 zák. č. 500/2004 Sb. a dále k podnětům a peticím občanů podaným
v roce 2020. Zároveň byla předložena  vypracovaná Roční  souhrnná informace předložená
městským úřadem Radě města včetně přehledové tabulky a stručného popisu situace.

[2] Při kontrole jsem se seznámil se skutkovým stavem věci tak, jak vyplývá z dostupných
podkladů  a  následně  posuzoval  důvodnost  stížností  a  termíny  jejich  vyřízení.  V případě
podnětů jsem pak sledoval včasnost odpovědi na podnět a (pokud to z povahy podnětu bylo
možné) způsob jeho reálného vyřízení. Ve všech případech jsem pak posuzoval soulad s výše
uvedenou souhrnnou informací.

[3] Za rok 2020 byly evidovány celkem 3 stížnosti a podněty (a žádná petice), ke každé je
vedena  evidence.  Všechny  byly  v době  kontroly  řádným  způsobem  evidovány a  dle
dostupných informací buď v souladu s platnými právními předpisy  předány nadřízeným
orgánům nebo řádně vyřešeny. 

[4] Při kontrole bylo zjištěno, že evidence je vedena způsobem obdobným předchozím rokům,
který  byl  také  při  všech  předchozích  kontrolách  shledán  dostačujícím.  Vzhledem  k
předchozímu článku a zmíněné souhrnné informaci nepovažuji za nutné podrobněji rozebírat
všechny případy jednotlivě,  zvlášť s  přihlédnutím k tomu,  že předmětem kontroly nebyla
věcná  správnost  jednotlivých  rozhodnutí  a  že  zároveň  nelze  z předložený  materiálů  zcela
s jistotou vyvozovat závěry.

[5] Výrazný úbytek stížností proti předchozím obdobím (více než desetinásobný) lze do jisté
míry přičíst změně poměrů a hodnot, na něž byl v roce 2020 (a dodnes je) kladen důraz. 
Nicméně vzhledem k tomu,  že  pandemie  čínské  chřipky v ČR začala  až  koncem prvního
čtvrtletí  a  úbytek  je  přitom o více  než jeden řád,  lze  s jistým optimismem usuzovat  i  na
snížení chybovosti a také zlepšení dodržování procesních lhůt ze strany městského úřadu a
jeho jednotlivých organizačních složek (bez ohledu na působnost, v níž je rozhodováno).

[5] Vzhledem k výše uvedenému navrhuji následující usnesení:

Zastupitelstvo města Úvaly bere na vědomí kontrolní zprávu dle usnesení KV- 1/2022  -
Kontrola vyřizování stížností za rok 2020. 

V Úvalech dne 4. 11. 2021

Vojtěch Dvořáček 

Vyjádření a podpisy příslušných pracovníků MěÚ Úvaly:

Jana Tesařová, vedoucí úřadu
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